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Openstaande vragen: 

Programma/bladzijde Steller Vraag Antwoord 

Algemeen Jan 
Houtenbos 

Heeft aangegeven dat 
hij aan de griffie heeft  
verzocht een 
overzicht aan te 
leveren van de 
begroting van de 
raad. 

Voor kennisgeving 
aangenomen. 

Algemeen André van der 
Leij 

Heeft naar de 
mogelijkheid 
gevraagd om per 
programma de 
geldende 
beleidsnota’s op te 
nemen.  

Jan Houtenbos heeft 
toegezegd dit mee te 
nemen naar de 
werkgroep financiën 
binnen de BUCH en/of 
aan te geven aan de 
griffie om deze op het 
RISBIS actueel te 
houden. 

Algemeen Wilma 
Grooteman 

Kan er per 
programma worden 
aangegeven wat de 
begrote bedragen zijn, 
los van de mutaties? 

Jan Houtenbos heeft 
toegezegd dit mee te 
nemen naar de 
werkgroep financiën 
binnen de BUCH. 

Algemeen Frist David 
Zeiler 

Is het mogelijk om 
wanneer voor de 
uitvoering geld nodig 
is, dit ook op te 
nemen? Zoals 
bijvoorbeeld op 
bladzijde 27 waar 
staat dat het 
bordenbeleid in 2018 
wordt uitgevoerd.  

Als antwoord is 
meegedeeld dat als de 
uitvoering binnen de 
reguliere 
werkbudgetten valt, dit 
niet apart wordt 
opgenomen.  

Bladzijde 10 Diverse  41., 4.2 en 4.3 het niet 
verhogen van de OZB 
geeft in de jaren 2018 
en 2019 een nadeel 
en vanaf 2020 een 
voordeel. Hoe is dit te 
verklaren? 

Vorig jaar bij de 
begroting is 
abusievelijk de 
opbrengst 2020 niet 
geïndexeerd in de 
begroting maar op 
hetzelfde niveau als 
2019 blijven staan. 
 

  



Programma/bladzijde Steller Vraag Antwoord 

Bladzijde 31 Wilma 
Grooteman 

De Wet private 
kwaliteitsborging 
treedt niet in werking 
in 2018. Dit heeft dus 
dan ook geen 
gevolgen voor de 
ambtelijke organisatie. 

Als antwoord is 
meegedeeld dat bij het 
opstellen nog niet 
bekend was wanneer 
hij wel in werking 
treedt. Toen was 
bekend dat de wet  
stapsgewijs in 2018 
wordt ingevoerd. Hoe 
we er mee omgaan 
staat opgenomen in de 
begroting op bladzijde 
31 en 32. 

Bladzijde 31 Frits David 
Zeiler  

Wil graag de lijst van 
30 ontvangen omdat 
hij niet meer bij alle 
projecten weet waar 
het precies over gaat. 

De lijst wordt als bijlage 
bij deze beantwoording 
gevoegd. 

Bladzijde 112 Frits David 
Zeiler/ Kees 
van Leijen  

Bij de reserves staat 
nog steeds de reserve 
niet gesprongen 
explosieven. Moet 
deze in stand blijven. 

Wordt nagezocht en 
indien deze kan 
vervallen dan wordt dit 
in de  jaarrekening 
2017 opgenomen.   

Bladzijde 113  Frits David 
Zeiler 

Bij de ontwikkeling 
van het saldo wordt 
verwezen naar een 
collegeadvies 
‘Bruidsschat Molens’ 
van 13 december 
2016. Kan hij worden 
geïnformeerd over de 
inhoud van dit advies? 
Hoe zijn de kosten 
berekend en wat is de 
stand van zaken? 

Het ging om het 
volgende 
collegebesluit: 
Het college besluit het 
deel van een 
bruidsschat a  
€ 25.600,- ten gunste 
van het 
begrotingssaldo 2016 
te laten gaan en 
daarnaast een bedrag 
van € 25.600,- ten laste 
van het 
begrotingssaldo 2017 
te begroten als deel 
van een bruidsschat 
voor het afstoten van 
twee molens. 
Stand van zaken wordt 
nagevraagd bij 
Vastgoed en 
opgenomen in de 
nieuwsbrief aan de 
raad.  

 


